
Zpráva o činnosti rady ochrany obyvatel pro SP Horní Bělá, 21. 11. 2015 

 

Vážení kolegové, 

rada se scházela podle plánu a řešila hlavně problémy, týkající se 

nedostatečného zájmu ze stran Jednotek požární ochrany. Přesto všechno se 

nám podařilo splnit několik bodů, které jsme si dali do plánu práce.  

Důležitým úkolem bylo provedení proškolení poskytování první pomoci, které 

se uskutečnilo ve 12ti sborech a uskutečnění jedné besedy na stejné téma v ZŠ 

Žichlice. Práce odborné rady má specifickou činnost. Bohužel směrnice SH ČMS 

jsou prozatím v plenkách, a tím nedostatečné, i když v poslední době se i toto 

začíná zlepšovat.  

Chtěl bych touto cestou poděkovat všem, kteří mají zájem a podílejí se na 

činnosti rady. Je třeba si říct, že ochranu obyvatel nelze podcenit, příkladem 

toho jsou povodně, vichřice a v poslední době celková bezpečnostní situace jak 

v české republice, tak i v Evropě. Máme zjištěno, že v některých jednotkách se 

nám daří uvádět v činnost týlové zabezpečení. Věřím, že v zimním období 

provedeme ve vybraných sborech přednášky na téma důležitosti práce ochrany 

obyvatel.  

Závěrem bych chtěl poděkovat všem, hlavně Robertu Kučerovi, Aleně Foldové 

za velmi dobrou pomoc. Vážení přátelé, přeji Vám do nového roku hodně 

zdraví, osobní spokojenosti, ať se nám daří naplňovat hasičské heslo: „Bližnímu 

ku pomoci, vlasti ke cti!“ 

 

                                                                                 Miroslav Plaščiak 

                                                                              vedoucí odborné rady 


